

التاريخ: 04 نوفمبر 2020

Messrs. Hotel Establishments General Managers
Circular No. (14) 2020
Subject: Reopening of Wedding Halls & Mass Events
in Sharjah

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين
تعميم رقم: (14) 2020
الموضوع : إعادة مزاولة أنشطة قاعات الأفراح
والمناسبات والفعاليات في الشارقة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Following the directives of His Highness Sheikh Sultan bin Mohamed Al Qasimi, Crown Prince and Deputy Ruler of Sharjah and Chairman of Sharjah Executive Council regarding the reopening of Sharjah's Economic and Tourism Sectors, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority would like to direct all hotel properties to reopen all mass events and celebrations in wedding halls, event halls, hotels, government and community facilities.

بناء على توجيهات سمو الشيخ سلطان بن محمد القاسمي ولي العهد نائب حاكم الشارقة رئيس المجلس التنفيذي لإمارة الشارقة، بشأن إعادة فتح القطاعات الاقتصادية والسياحية في الإمارة، توجه هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة جميع المنشآت الفندقية في الإمارة بإعادة مزاولة أنشطة الفعاليات الجماهيرية والإحتفالات في صالات الأفراح و قاعات المناسبات و الفنادق و المرافق الحكومية و المجتمعية.

Based on the above and prior to the reopening, kindly follow all the procedures and precautionary measures attached in the "**General Guidelines for Reopening Activities at Events Halls in Hotel Properties, Exhibitions and Wedding Halls**" accessible through the link below:

وبناء عليه، وقبل إعادة مزاولة النشاط، يجب اتخاذ جميع الإجراءات و التدابير الوقائية المرفقة في "**إرشادات إعادة افتتاح الفعاليات في قاعات الفنادق والمعارض وصالات الأفراح والمناسبات**" و المتاح من خلال الرابط التالي:

https://hss.sharjahtourism.ae/pages/Guidelines_EN.pdf

https://hss.sharjahtourism.ae/pages/Guidelines_AR.pdf

Kindly note that SCTDA inspectors will be visiting hotel properties to ensure the adherence to these instructions.

يرجى العلم بأنه سيتم التحقق من الإلتزام بهذه التعليمات من قبل مفتشي الهيئة، للتأكد من تطبيق جميع الإرشادات في المنشآت الفندقية و جميع المرافق التابعة لها.

Your compliance with the above is required and please be aware that legal measures will be taken against any violators.

آملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،

حكومة الشارقة
Government of Sharjah
هيئة الإنماء التجاري
والسياحي بالشارقة
Sharjah Commerce & Tourism
Development Authority

